
PRoroKór, Nn xvr/03

z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie odbytej w dniu 29 grudnia 2003 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad.  t .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska o godzinie 12"'otwarla obrady

XVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady rozpoczqto przy obecnoéci na sali obrad 18

radnych na stan 21 radnych, co stanowi 85,71 Yo og6lu Rady. Przewodniczqca stwierdzila
quonrm prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicraca ifady powitala przybylych na sesjg: Dyrektora Swigtokrzyskiego
Oddzialu Narodowego Funduszu Zdrowia, Burmistrza Leszka Kapcig, Wice burmistrzów.

Janusza Wolniaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów Urzpdu
Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, oraz wszystkich przybylych

na obrady.
Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturg radnego Stanislawa Baranskiego

na sekretarza obrad; radny Barañski wyrazrl zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloÉnie wybrano radnego Stanislawa Baraúskiego.

4d.2.
Przewodniczqca Rady poinformowala, 2e na sesji w dniu 10 grudnia obecni byli

wszyscy radni.

4d .3 .
Uwag nie zgloszono.

Porz4dek obrad.
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quon¡m, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoÉci radnych na sesji w dniu l0 grudnia 2003 roku.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjgtych na poprzedniej sesji
8. Uchwala w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2003 rok.
9. Uchwala w sprawie zmiany Statutu Zwi4zku Migdzygminnego ,,Ekologia" z siedzlb4

w Jpdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly nr XYlI62l03 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

zdnia 10 grudnia 2003 roku w sprawie wprowadzenia oplaty administracyjnel za
czynnoSci urzpdowe.

1 l. Odpowiedzi na interpelacje.
12. Sprawy ró2ne.
13. Zamkniecie obrad.



4d .4 .
Nie zgloszono uwag do protokotu z poprzedniej sesji.

Rada Mi ej ska pr zyj q\a protokol z p opr zedni ej sesj i .

Obrady konrynuowano przy obecnoSci na sali obrad 21 radnych na stan 21

radnych, co stanowi 100 % ogólu Rady.

A d . 5 .

1. Radny Andrzej Hatny pyla, czy Burmistrz nie znalazl przeslanek do umorzenia podatku

od nieruchomoÉci Zespolowi Opieki Zdrowotnej. Naleznoéci s4 poddane egzekucji,

której koszt wynosi 11 000 zl.
Z. Radna Janina Szreniawa zlo|yla rezygnaqp z funkcji Przewodniczqcego Komisji

OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej.
3. Radny Józef Kpdra apeluje do Burmistrzai radnych, aby przy uchwalaniu budzetu miasta

i gminy na 2004 rok uwzglgdnili budowg chodnika w Piaskach. W minion4 sobotp byl

pogrzeb czlowieka, który zgin4l w wypadku samochodowym dlatego, ze nie ma

chodnika. Jest to kolejna osoba, która zginpla w wypadku na terenie Piasków. Nie jest

wigc prawd4 to, co powiedzial swego czasu Pan Baraúski, 2e nie ma ofiar Émiertelnych.

Natgzenie ruchu jest tam bardzo du2e; jeidzi duzo TIR-ów. Proébq sw4 kierujq równiez

do Pana Jacha, jako radnego Powiatu Jgdrzejowskiego, aby wladze Powiatu równiez

wzigly sobie tg sprawg do serca.
4 Radny Teofil Sgk prosi o ujpcie w bud2ecie miasta i gminy Jpdrzejów na 2004 rok

budowy 2O0-metrowego chodnika w Jasionnie.
5. Radna Janina Szreniawa popiera wniosek Radnego Kedry i pyta, czy wykupiony jest

grunt pod budowg chodnika w Piaskach.
6. Radna Ewa Ptasznik prosi o podjgcie dzialan zmierzaj1cych do umozliwienia wykupu

mieszkaú mieszkaócom budynku przy ul. Piastowskiej 3, obci4zonego hipotekq.

Budynek ten zostal wybudowany przez Zespü Szkol Zawodowych na potrzeby

pracowników, którzy brali udzial w budowie, dlatego tez czuj4 sig skrzywdzeni

t4 sytuacj4.
7. Radna Maria Barañska pfla. czy po uplywie czterech miesigcy od polqczenia Szkoly

Podstawowq nr 4 i Gimnazjum nr 2 w Zespól Szkó1, mo2na mówió o oszcz9dnoéciach
i podaó konkretne kwoty.

4 d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania

na poprzedniej sesji

4 d . 8 .
Uwag nie zgloszono.

z wykonania uchwal Rady PodjPtYch



Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie powzigla
w sprawie zmtan w budzecie miasta i gminy na 2003 rok.
fuchwala Nr XVI/I73103 w zalqczeniu do protokotu/.

4 d . 9 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla

w sprawie zmiany Statutu Zwiqzku M ipdzygm innego,,Ekol ogia"
Nchwala Nr XVI/I74103 w zalqczeniu do protokolui.

Uchwalg Nr XVI/I73103

Uchwalg Nr XVI/174103
z siedzlb a, w J gdrzej owi e.

Ad. 10.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwalg b{r XVI/175103

w sprawie zmiany uchwaly nr XV/l62103 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia 10 grudnia

2003 roku w sprawie wprowadzenia oplaty administracyjnej za czynnoéci urzgdowe.
/Uchwala Nr XVI/175I03 w zal1czeniu do protokolu/.

O godzinie 1230 Przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosilaprzerwQtrwajqc4 do godziny l2rs.

Ad.  11.

Radna Janina Szreniat,a zlo2yla rezy,gnac.jq z funkc.ji Przet'r¡dniczqceÍ4o Komisii

Oiw'iat¡', ñrltury, Zdrowia i Opieki Sprtlecznej.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska poinformowala, ze wniosek

zostal przez Radg przyjgty do wiadomoici, natomiast na nastgpn4 sesjq zostanie
przygotowany projekt uchwaly w sprawie przyjqcia rezygnacji Radnej Janiny Szreniawa

z funkcji Przewodniczecego Komisji Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej.

RatlnT,Andrzej Hatny p¡fa, czy llurnristrz nie znalazl przeslcutek tlo untot"zenia podatku

od nieruchomoSci Zespolowi Opieki Zdrav'otnej. Naleznosci sq poddane egzekucii, klóre.l

koszf tuynlsi I I 000 zl.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia\, 2e z uwagi na fakt, iz ZOZ od trzech lat

zalega z platnoÉci4 podatku od nieruchomoéci wyst4pil do Naczelnika Urzgdu Skarbowego

o zajgcie konta. Dotychczas dzialania dyrekcji ZAZ ograniczaly siq do wyst4pieú

o umorzenie podatku od nieruchomoSci. Poniewaz nie mamy uchwal Rady pozwalaj4cych

umarzaó ten podatek, nie jest on umarzany. Jezeli Rada ustali, 2e nale2y zwalniaó lub

umarzaó, bpdzie sip tak dzialo. Po wyst4pieniu Dyrektora ZOZ o rozloíenie na raty,

cofnpliÉmy zajpcie. Kazda sprawa traktowana jest jednostkowo i zalatwiana w trybie decyzji.

Do czasu, kiedy nie bgdzie odgórnych rozstrzygnigó w sprawie restrukturyzacit ZOZ-ów. nte

wyrokujmy.

Raúty ,lózef Kqdra apelu.je do Burmistrza i radn¡'ch, aby przy uchwalaniu bud2etu
miasÍa i gntin¡, na 2001 rok uwzglqdnili budotaq chodnika w Piaskach. W minionq sobotq by'l
pogrzeb czlowieka, który, zginq¡ y, y,ypadku samochodov:ym, dlatego, 2e nie ma chodnika.
.lest to kolelna osoba, która zginq¡q b u,ypadku na terenie Piaskóv,'. Nie.ie.sr wiqc prav,dc¡ ltt,
ctt powiedzial sw,ego czasu Pan Baraúski, ie nie nra ofiar smierlelnych. l',tralqzenie ntchu iest
tam bartlzo duze: jeidzi túrzo TIII-(tw,. Proíbq sv,q kienljq równie2 clo Pana .Ittcha, .iako



radnego Powiatu Jqdrzejowskiego, aby wladze Powiatu równiez wziqly sobie tq sprawq do

.Jerca.
tladny Teofit Sqk prosi o u.jqcie w budiecie miasta i gpiny Jqdrzei(nu na 2001 rok

budowy 2?)-metrowego choclnika w Jasioruúe.
Radna Janina Szreniuwtt popiera wniosek Raútego Kqdry i pyta, czy utykupiortT' .iesl

grunt pod budotvq chodniks w Piaskach.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e dotychczas nie mo2na by\o zakoiczyó

projektu dotycz4cego chodnika w Piaskach. Teraz wykupiono grunty i sprawa ruszyla.
guáo*u chodnika zostala równiez ujgta w projekcie budzetu na 2004 rok. Poniewaz jest to

ci4g drogi krajowej, my partycypujemy w kosztach. Wniosek ten i wniosek Radnego Spka

zostanq skierowane do GDDKiA.

Rathta Ewa Ptaszttik prosi o podjqcie dzialaú zmierzajqcych do umoiliwienia wykupu

mie,szkaú mieszkaúcom budynku prz¡,u\. Piasfowskiej 3, obciq2onego hipofekq. Budynek tetr

zoslal wybudowany przez Zespót Szkót Zav,odowych na potrzeby pracownikó'w', którzy brali

udzial u, budr¡wie, dlatego tez czuiq siq skrzywdzeni tq syhraclc¡.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e ta sprawa nie jest taka prosta, jak

wydawalo sip na pocz4tku. Nie wszystko zale2y od nas; bank nie wyrazll zgody na zdjpcie

hipoteki. Zadlu2enie wobec banku ci4gle maleje, jest wigc nadzieja, ze bank wyrazi zgodq.

W takiej sytuacji powiadomimy mieszkaúców o mozliwosci wykupu mieszkan. Ze strony
gminy nie bgdzie 2adnych przeszkód.

Radna Maria Baraúska pyta, czy po up$wie czterech ntiesiqc¡, od polqczenia Szkoly

Podstawowej nr I i Gimnazjum nr 2 w Zespü SzkóL, moina mówió o oszczqdnoScictch

i podaé konkretne **^"oty.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze trzeba poczekaó na zakoúczenie roku

i zrobió podsumowanie. Musi uplyn4ó trochg czasu, aby mo2na bylo mówió

o oszczgdnoÉciach. Podjgte dzialania bgdq skutkowaly równiez odpowiednim planowaniem

w przyszloéci.

Ad. 12.
Pan Stanislaw CieSlak - Kierownik Powiatowego Biura Agencji Restrukturyzacji

iModernizacji Rolnictwa poinformowal, 2e o 15 stycznia ?004 roku na terenie gminy

Jgdrzejów odbgdzie sig seria szkoleír w sprawie doplat bezpoérednich dla rolników. Na terenie
gminy planowane jest okolo 50 spotkai, które odbpda sig w ró2nych miejscach. Na terenie
wsi najlepszym miejscem jest szkola lub straznica. Stqd proSba do soltysów i radnych, aby

sale byly przygotowane w taki sposób, by rolnicy mieli gdzie usi4éó i zanotowaó. Takie

spotkanie trwa okolo 3,5 - 4 godziny; rolnicy uczq sig wypelniaó wnioski o Srodki unijne dla
nich. Agencja na wlasny kosá rozdaje rolnikom wypisy z rejestru gruntów, potrzebne

do wypelnienia wniosków. Pan Cieélak z góry podzipkowal tym osobom, które pomog4
w organizowaniu spotkaú i skierowal proSbp do dyrektorów szkol o udostgpnienie sal. Pan

CieSlak wyjaSnil równiez, ze ARIMR jest agencj4 rzqdow4, a w przyszlym roku stanie siQ
agencj4 platnicz4 czyli tak4 która daje a nie bierze. Pan Cieélak zlo2yl wszystkim zebranynt
Zyczenia noworoczne.

Pan Józef Bryla 2yczyl Burmistrzowi, aby przyszly rok min4l gladko iíadna decyzja
nie byla potknigciem. Zwracajqc sig do Radnych Pan Bryla Zyczyt, aby Rada byta Rad4
w pelni slowa tego znaczeniu, bo z tego, co widzi ,,ZW|K poci4ga za nos".



Sottys wsi Brynica Sucha Pan Grzegorz Kuimierz uwa2a, 2e soltysi zostali

pozbawieni mozliwoSci skladania interpelacji i zabierania glosu na sesji, mimo, ze statuty

solectw to gwarantuj4.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska zwróctla uwagQ na fakt,

ze soltysi wÍaz z zawiadomieniem o sesji otrzymuj4 porz4dek obrad Rady Miejskiej. -

Ubolewam nad tym, Lepoprzezswoich radnych soltysi nie próbuj4wplynqó na podejmowane

decyzje. To radny jest przekaánikiem, to radny ma mówió w imieniu mieszkañców, których

reprezentuj e. Ka2dy radny ma obowi4zek pelnienia dyzurów i kontaktu z wyborcami. Proszg

nie wymagaó, aby sesja Rady Miejskiej przeksztalcila siq w zebranie sottysów. Paústwo

powinniScie przedstawió swoje stanowisko radnemu, który mówi w imieniu mieszkancÓw

Mozecie Paistwo zabraó glos w sprawach róznych, jeéli uwazacie,2e za malo powiedzial.

W odpowiedzi Soltys zacytowal zapisy z Statucie Solectwa mówi4ce o tym, ze sottys

ma prawo skladania interpelacji i zabierania glosu w dyskusji.
Na proÉbp Przewodniczqcej Rady Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska wyjaSnila,

ze problem nie jest natury prawnej, lecz organizacyjnej. Jezeli Rada sobie tego 2yczy, nie ma

probl.-u, sottys mole zabieraó glos. Jednak soltys nie mo2e mieó takich uprawnieú jak

radny, bo po co bylaby Rada?.
Przewodni czqcaRady zapytala soltysa, czy wyobru2a sobie uchwalenie budzetu, kiedy

wszyscy bgdq chcieli zabraó gios. Wolq Rady byto, aby soltysi, przedstawiciele zwi4zków

zawodowych, partii politycznych i mieszkaúcy mogli zabieraó glos w punkcie ,,Sprawy
rózne". Sprawa to zostanie ponownie skierowana do komisji, radni wypowiedz4 siQ w tej

sprawie i w razie potrzeby odpowiednie przepisy Statutu Gminy JqdrzejÓw zostanQ

zmienione.
Soltys Brynicy Suchej Pan Grzegorz Kuémierzuwala, ze skoro ZWiKjest wlasnoSci4

gminy, to Pan Lato jako administrator powinien wykonywaó polecenia. Poniewa2 du|o mówi

sig o prywatyzacji ZWiK Pan Kusmierz -zwracaj4c sip do sohysów- proponuje zebranie

podpisow pod petycjtu aby zaklad nadal byl wlasnoéci4 gminy. Pan Kuémierz poprosil

równiez o rozpatrzenie mozliwo3ci przeksáalcenia uzytkowania wieczystego w prawo

wlasno$ci za symbolicznq oplat4 poniewaz wlasnoéó bpdzie bardzo wa2nym czynnikiem

w chwili wej$cia w struktury unijne. Pan KuSmi erz zapytal równie2 o treSó umowy w sprawie

Euroubojni: jakie s4 udzialy Gminy Jgdrzejów? Pan Kuimierz chcialby takíe wiedzieó ile na

dzieú dzisiejszy wynosi zadluaenie gminy. Soltys wsi Brynica Sucha zlo2yl wszystkim

obecnym 2y czenia noworoczne.
Radny Andrzej Hatny uwa2a, 2e soltys ma racjg. Rada uchwalila Statut Solectwa. JeSli

daliémy prawo, to respektujmy to, co uchwalone.
Burmistrz Leszek Kapcia zaprosil sottysa do Urzgdu Miejskiego gdzie zawsze moíe

uzyskaó szczegolowe informacje na kazdy temat. -Jezeli Pan powiela tego typu informacje,

nie jest Pan przedstawicielem organów gminy w terenie. Sprawa Euroubojni byla niedawno

szeroko omawiana, równiez na lamach prasy. To przede wszystkim Pan powinien wiedzieó,

z jakich funduszy, z jakich áródeljest budowana oraz kto ma pakiet wigkszoéciowy. W tej

chwili poza wniesionym aportem nie mamy nic do powiedzenia. Wykorzystajmy

do maksimum to, 2e za}Jad wlaSnie tu powstaje . Je2eli chodzi o zadluhenie, to za trzy dni

zbilansujemy wszystko i przedstawimy dokladnie. Jutro podpisujg ostatnie wzigcie kredytu,

którego jest o 1,5 ml mniej niz bylo planowane w budzecie. Burmistrz Leszek Kapcia zlo2yl

wszystkim zebranym 2y czenia noworoczne.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska wszystkim radnym, goiciom,

burmistrzowi i pracownikom Urzgdu Miejskiego zlo|yla 2yczenia noworoczne.



6

Ad. 13.
Ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Miejskiej

o godzinie 1330 zamkngla obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Protokolowala

Teresa Borowska
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